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متن پرسش

با سلام بنده سوالی ارسال کردم ظاهرا برای شما ارسال نشده است حضرتعالی فرمودید زیاد نگران

ماهواره ها نباشید چون خدا کسی را که هدایت کرده ماهواره به او آسیب نمی رساند فرمایشتتان

درست ولی از آنجا که انسان انتخاب گر دائمی است خطر انحراف انها وجود ندارد؟ آیا این ضرورت

پرورش چنین افرادی را کم می کند؟

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: بنده سؤال جنابعالی را جواب دادم ولی چون ایمیل ندارید مجبورید در

سؤالات جستجو کنید و به مشکل برخورد کردهاید. در هرحال در عین آنکه بنده مطمئن هستم

آنهایی که میخواهند با این ماهوارهها و با فاسدکردن مردم به نتیجه برسند حتماً ناکام میشوند

همانطور که بدتر از آن را در زمان شاه انجام دادند و خدای مقلبالقلوب همه را خنثی کرد، با اینهمه

ما وظیفه داریم که معروف خدا را اظهار کنیم و نهی خدا را گوشزد نمام و زمینهی اجتماعی نفوذ آن

تبلیغات شوم را از بین ببریم. موفق باشید


